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JUDEŢUL TIMIŞ 
CONSILIUL JUDEŢEAN TIMIŞ  
 
 

PROCES VERBAL  
încheiat în  şedinţa ordinară a 

Consiliului Judeţean Timiş din data 24 aprilie 2019 
 
 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra                           
Doamnelor şi domnilor, 
Declar deschisă şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Timiş şi vă anunţ că sunt 

prezenţi un număr de 33 consilieri judeţeni din totalul de 36 consilieri judeţeni în funcţie.  
Lipsesc domnii consilieri judeţeni:Titu Bojin, Cândea Dorin şi Cutu Dorin.  

La şedinţă participă, în calitate de invitaţi, şefi de compartimente şi specialişti din 
aparatul propriu, conducătorii unor instituţii şi servicii publice de sub autoritatea consiliului 
judeţean, precum şi reprezentanţii mass-media. 

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.198/18.04.2019 şi ordinea de zi a 
şedinţei a fost adusă la cunoştinţă publică prin publicarea pe site-ul propriu, comunicare 
către mass-media si prin postarea pe tabletele consilierilor judeţeni. 

Ordinea de zi este următoarea: 
1. Proiect de hotarare privind aprobarea Regulamentului de utilizare, folosinţa gratuită 

şi închiriere a terenului situat în Timişoara, Calea Torontalului, km.3. 
2. Proiect de hotarare privind aprobarea execuţiei bugetelor secţiunii de funcţionare şi 

a secţiunii de dezvoltare pentru bugetul propriu al  judeţului Timiş la 31.03.2019. 
3. Proiect de hotarare pentru aprobarea modificării Hotărârii Consiliului Judeţean 

Timiş nr.15/06.02.2019 privind utilizarea excedentului bugetului judeţului Timiş în 
anul 2019. 

4. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului propriu al Judeţului  Timiş  pe anul 
2019 şi estimările pentru anii 2020-2022. 

5. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului Fondului de Întreţinere, Înlocuire şi 
Dezvoltare pentru proiectele de dezvoltare a infrastructurii serviciilor publice care 
beneficiază de asistenţă financiară nerambursabila din partea Uniunii Europene, pe 
anul 2019.  

6. Proiect de hotarare privind  aprobarea  asocierii  Judeţului Timiş prin Consiliul 
Judeţean Timiş cu Oraşul Jimbolia prin Consiliul Local al Oraşului Jimbolia  şi 
Comuna Comloşu Mare prin Consiliul Local al Comunei Comloşu Mare în vederea 
cofinanţării căminelor pentru persoane vârstnice. 

7. Proiect de hotarare privind aprobarea neexercitării dreptului de preemţiune din 
partea Judeţului Timiş, asupra intenţiilor de înstrăinare a imobilelor cu destinaţie de 
locuinţe, care intră sub incidenţa Legii nr.422/2001. 

8. Proiect de hotarare privind aprobarea modificarii “Programului de transport judeţean 
de persoane prin curse regulate pentru perioada 01.01.2014-30.06.2019”. 

9. Proiect de hotarare privind aprobarea încetarii contractului de închiriere 
nr.20111/18.10.2017 încheiat de către Judeţul Timiş prin Consiliul Judeţean Timiş 
cu Societatea Lagermax AED România S.R.L. 

10. Proiect de hotarare privind aprobarea contractului – cadru de comodat a Stadionului 
”Dan Păltinişanu” Timişoara. 
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11. Proiect de hotarare privind aprobarea neexercitării dreptului de preemţiune din 
partea Judeţului Timiş asupra intenţiilor de înstrăinare a unor imobile cu altă 
destinaţie decât cea de locuinţe. 

12. Proiect de hotarare privind aprobarea modificării Anexei nr.1 şi Anexei nr.2 a 
Hotărârii Consiliului Judetean Timis nr.112/30.05.2017 privind aprobarea 
contractelor de mandat pentru reprezentarea intereselor Judeţului Timiş în 
adunările generale şi consiliile de administraţie şi conducere ale societăţilor, 
instituţiilor de cultură şi ale altor entităţi la care Judeţul Timiş deţine acţiuni, are 
interese de natură patrimonială sau este membru cu drepturi depline. 

13. Proiect de hotarare privind aprobarea dării în administrare către Muzeul Naţional al 
Banatului şi Teatrului pentru Copii şi Tineret ”Merlin” Timişoara, a unor spaţii din 
garajul edificat în Parcul Tehnologic şi Industrial Timişoara, proprietate privată a 
Judeţului Timiş. 

14. Proiect de hotarare privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică a unui spaţiu din 
incinta Pavilionului Administrativ al Parcului Industrial şi Tehnologic Timişoara, 
proprietate privată a Judeţului Timiş.    

15. Proiect de hotarare privind aprobarea prelungirii contractului de închiriere 
nr.6331/12.05.2009 încheiat între Judeţul Timiş, prin Consiliul Judeţean Timiş şi 
TELEKOM  ROMÂNIA COMMUNICATIONS S.A. 

16. Proiect de hotarare privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică a unui spatiu din 
incinta Palatului Administrativ al Consiliului Judeţean Timiş.  

17. Proiect de hotarare privind aprobarea revocării dreptului de administrare al Direcţiei 
Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Timiş, asupra unor imobile 
situate în localitatea Periam, judeţul Timiş. 

18. Proiect de hotarare pentru aprobarea modificării şi completării Hotărârii Consiliului 
Judeţean Timiş nr.42/26.03.2019 privind aprobarea solicitării trecerii unor imobile 
din domeniul public al Statului, aflate în administrarea Ministerului Afacerilor Interne 
prin Inspectoratul de Poliţie Judeţean Timiş, în domeniul public al Judeţului Timiş. 

19. Proiect de hotarare privind solicitarea trecerii unui imobil din domeniul public al 
Comunei Tomeşti, în domeniul public al Judeţului Timiş şi declararea acestuia ca 
fiind bun de interes public judeţean. 

20. Proiect de hotarare privind aprobarea dării în folosinţă gratuită a unor bunuri mobile 
aflate în patrimoniul Consiliului Judeţean Timiş către Asociaţia pentru Promovarea 
şi Dezvoltarea Turismului în Judetul Timiş şi către Primăria Comunei Bara. 

21. Proiect de hotarare privind modificarea şi completarea  Hotărârii Consiliului 
Judeţean Timiş nr.198/30.08.2018 privind aprobarea solicitării de trecere a unui bun 
imobil din domeniul public al Comunei Lovrin, în domeniul public al Judeţului Timiş. 

22. Proiect de hotarare privind aprobarea încheierii unui Protocol de colaborare între 
Judeţul Timiş, prin Consiliul Judeţean Timiş, Asociaţia pentru Promovarea şi 
Dezvoltarea Turismului în judeţul Timiş şi Societatea Nationala Aeroportul 
Internaţional Timişoara - Traian Vuia S.A. 

23. Proiect de hotarare privind modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Timiş 
nr.45/28.02.2018 privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului Judeţean Timiş în 
Consiliile de Administraţie şi Comisiile de Asigurare a Calităţii ale unităţilor de 
învăţământ special. 

24. Proiect de hotarare privind privind aprobarea modificarii componenţei nominale a 
Comisiei de Evaluare a Persoanelor Adulte cu Handicap Timiş. 

25. Proiect de hotarare privind aprobarea închiderii Serviciului de îngrijire de tip 
rezidenţial din cadrul Centrului de Recuperare şi Reabilitare Neuropsihiatrica pentru 
Copii Timişoara şi transferul beneficiarilor în alternative de tip familial. 
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26. Proiect de hotarare privind aprobarea modificarii Hotărârii Consiliului Judetean 
Timis nr.194/30.09.2016 privind validarea Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică a 
Judeţului Timiş. 

27. Proiect de hotarare privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice -  faza 
Studiu de Fezabilitate (SF) cu principalii indicatori tehnico-economici pentru 
obiectivul de investiţie publică din cadrul  proiectului „Enhancing tourism in Banat 
crossborder area by Capitalizing of the potential of Parta and Majdan archeological 
sites” (”Valorificarea potentialului siturilor arheologice Parta si Majdan pentru 
stimularea turismului in zona transfrontaliera Banat”), Acronim PAMAROSE, cod 
eMS RORS 463. 

28. Proiect de hotarare privind aprobarea însuşirii completării inventarului bunurilor care 
alcătuiesc domeniului public al Judeţului Timiş. 

29. Intrebari, interpelari. 
 
In continuare va propun completarea ordinii de zi a şedinţei cu următoarele 

proiecte: 
Proiect de hotărâre privind  aprobarea  asocierii  Judeţului Timiş prin Consiliul 

Judeţean Timiş cu Oraşul Jimbolia prin Consiliul local al Oraşului Jimbolia  şi Comuna 
Comloşu Mare prin Consiliul local al Comunei Comloşu Mare în vederea cofinanţării 
căminelor pentru persoane vârstnice. 

Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului şi plăţii cotizaţiei anuale către 
Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară Apă-Canal Timiş. 

Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului şi plăţii cotizaţiei anuale a 
Judeţului Timiş la bugetul de venituri şi cheltuieli al Asociaţiei de Dezvoltare 
Intercomunitară pentru Managementul Situaţiilor de Urgenţă ADIVEST pentru anul 2019. 

Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului şi plăţii cotizaţiei anuale către 
Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară Deşeuri Timiş. 

Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului şi plăţii cotizaţiei anuale către 
Asociaţia pentru Promovarea şi Dezvoltarea Turismului în Judeţul Timiş. 

Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului şi plăţii contribuţiei financiare a 
Judeţului Timiş la bugetul de venituri şi cheltuieli la Fondul pentru Dezvoltare Regională a 
Regiunii Vest pentru anul 2019. 

Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „Enhancing tourism in Banat 
crossborder area by Capitalizing of the potential of Parta and Majdan archeological sites” 
(”Valorificarea potentialului siturilor arheologice Parta si Majdan pentru stimularea 
turismului in zona transfrontaliera Banat”), Acronim PAMAROSE, cod eMS RORS 463, şi 
a co-finanţării în vederea implementării acestuia cu asistenţă financiară nerambursabilă 
prin PROGRAMUL INTERREG ROMÂNIA-REPUBLICA SERBIA 2014-2020, Axa 
prioritară 4 – Creşterea atractivităţii pentru turism sustenabil Prioritatea de investiţii 4.1 
”Investitii pentru  cresterea cererii de retele turistice locale si promovarea activităţilor 
turistice inovative”. 

Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocol de colaborare între 
Judeţul Timiş, prin Consiliul Judeţean Timiş, Ministerul Comunicaţiilor şi Societăţii 
Informaţionale, Consiliul Local al Municipiului Timişoara şi Instituţia Prefectului Judeţul 
Timiş. 

Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocol de colaborare între 
Judeţul Timiş, prin Consiliul Judeţean Timiş, Ministerul Energiei, Consiliul Local al 
Municipiului Timişoara şi Instituţia Prefectului Judeţul Timiş. 

Proiect de hotărâre privind aprobarea solicitării trecerii unui imobil  din domeniul 
public al Comunei Cărpiniş, în domeniul public al Judeţului Timiş şi declararea acestuia ca 
fiind bun de interes public judeţean. 
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Raport privind activitatea desfasurata de Consiliului Judetean Timis in anul 2018. 
Dacă sunt alte propuneri sau discuţii cu privire la ordinea de zi a şedinţei? Dacă nu, 

supun la vot completarea ordinii de zi cu proiectele menţionate anterior. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat completarea ordinii de zi  cu 29 de voturi pentru 

din partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, , Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Clain Romică – 
Adrian, Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ,  Dobra Călin, Dolecek Cristian, 
Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca 
Romaniţa, Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, 
Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion,  Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe 
Manasia Roxana, Vasile Marian Constantin. 

Rog colegii de la echipa tehnică să verifice aparatul de vot al domnului 
vicepreşedinte Tudorică Valentin întrucât acesta nu  funcţionează.  

Supun la vot ordinea de zi a şedinţei cu modificările si completările aprobate. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat ordinea de zi a sedinţei  cu 30 de voturi pentru 

din partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Clain Romică – 
Adrian, Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ,  Dobra Călin, Dolecek Cristian, 
Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru,  Lelescu 
Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru 
Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia 
Roxana, Tudorica Valentin,Vasile Marian Constantin. 

Procedura de vot se desfăşoară puţin mai greu. Vă rog să aveţi răbdare. Aparatura 
tehnică este învechită şi funcţionează puţin mai greu. Am făcut demersurile necesare 
pentru achiziţionarea unui sistem mult mai performant şi în momentul în care se va finaliza 
licitaţia vom avea un sistem modern.   

Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun 
aprobării procesul - verbal ale şedinţei extraordinare din data de 10 aprilie 2019.  

Procedură de vot pentru aprobarea procesului verbal.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat procesul verbal   cu 31 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin,  Clain Romică – 
Adrian,   Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ,  Dobra Călin, Dolecek Cristian, 
Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca 
Romaniţa, Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin 
Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, 
Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile Marian Constantin. 

 
 
Punctul nr.1 - Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 

utilizare, folosinţa gratuită şi închiriere a terenului situat în Timişoara, Calea 
Torontalului, km.3. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil in toate comisiile   
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan  
Cu siguranţă că vom vota acest regulament, însă se va mai ţine concursul 

programat în data de 24 aprilie pe aerodromul Cioca sau va fi la Caransebes aşa cum 
scrie în presă? 
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Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Astăzi suntem în data de 24. Deci, nu are cum să se mai ţină concursul. Acesta a 

fost mutat în altă parte.  
Dacă mai sunt alte discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Bitea Nicolae 
Referitor la intervenţia colegului meu, domnul Viorel Coifan, aş dori să spun că s-a 

creat o implantanţă foarte mare în cadrul şedinţei  comisiilor reunite a plenului extraordinar 
din data de 10 aprilie. Dumneavoastră nu aţi fost atunci la şedinţă şi poate nu aveţi toate 
detaliile desfăşurării şedinţei respective, însă lucrurile au stat sub o formă destul de 
neplăcută în sensul în care informaţiile primite nu au fost foarte clare. Informaţiile primite 
au fost trunchiate, lucrurile nu s-au spus foarte limpede cu privire la ceea ce se doreşte a  
se face la Cioca, din presă am aflat că acolo se dorea  să se facă un festival de muzică. 
Deci nimeni nu ştia ce urmează să se întâmple  acolo şi din acest motiv am solicitat 
clarificări şi să ia în considerare şi să se voteze amendamentele făcute la regulament de 
grupul PNL prin vocea domnului Coifan.  

Aceasta a fost situaţia şi nu cum s-a ajuns să se spună că noi, grupul PNL, am dorit 
să blocăm ceva. Cred că am dovedit în timp că nu dorim să blocăm nimic.  

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Da, am înţeles ideea dumneavoastră doar că atunci aţi votat împotrivă. Nu e nici un 

fel de problemă. Nu putem discuta de ceea ce se face acolo pentru că în funcţie de 
solicitări discutăm de creerea unui cadru legal pentru organizarea unor evenimente pe 
suprafaţa respectivă.  

 
Domnul consilier judeţean Ritivoiu Mihai 
Aş dori să fac un amendament şi anume adăugarea unei clauze suplimentare la art. 

18 – obligaţiile utilizatorilor, cu alin. e) – una din obligaţiile utilizatorilor ar fi să achite taxa 
pe teren pe  durata folosinţei dacă desfăşoară activităţi comerciale. Aceasta este în 
concordanţă cu ceea ce prevede Codul fiscal.  

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Dacă mai sunt alte discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Bădina Nicu 
Subiectul este doar pentru Regulamentul ce prevede utilizarea dar aceleaşi 

amendamente trebuie preluate şi în cazul contractelor de închiriere ocazională şi 
contractul de utilizare ocazională .  

Cu permisiunea dumneavoastră voi da citire amendamentelor, astfel: 
La anexa nr. 3 – Contract de închiriere ocaziţională a terenului situat în Calea 

Torontalului km. 3 Timişoara se propune completarea art. 5 lit. a) cu următoarea 
formulare:  „Pentru terenul închiriat locatarul are obligaţia de a plăti ….lei/mp reprezentând 
taxă/impozit datorat conform prevederilor Codului fiscal şi ale Normelor metodologice de 
aplicare ale Codului Fiscal, după caz. Se propune, de asemenea eliminarea art. 7 lit. k) , 
precum şi art. 9 lit b) din contract.   

Un alt amendament ar fi :  se propune reformularea art. 7 lit. r), astfel: să se 
plătească chiria şi impozitul/taxa pe teren, după caz, la termenul stabilit şi, dacă se 
impune, penalităţile de întârziere calculate.  

La anexa nr. 4 – contract de utilizarea ocaziţională a unei suprafeţe de teren situat 
în Calea Torontalului km 3 Timişoara  se propune completarea art. 5 lit. a) cu următoarea 
formulare: „ Pentru terenul închiriat locatarul are obligaţia de a plăti ….lei/mp reprezentând 
taxă/impozitul datorat conform prevederilor Codului Fiscal şi ale Normelor metodologice de 
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aplicare a Codului fiscal, după caz. De asemenea se propune reformularea art. 7  lit. l), 
astfel: „să se plătească chiria şi impozitul/taxa pe teren, după caz, la termenul stabilit şi, 
dacă se impune, penalităţile de întârziere calculate”. 

Aceste amendamente sunt ca răspuns la unele clarificări solicitate în comisie. 
Propunerile vin din partea Serviciului Administrarea Patrimoniului şi le susţinem ca şi 
amendamente.  

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra  
De fapt, sunt obligaţii conform Codului Fiscal doar că au fost detaliate în contractul 

de închiriere şi în anexele la contract şi proiect.  
Dacă mai sunt alte discuţii? Dacă nu, vă supun la vot amendamentul. 
Procedură de vot.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amendamentul  cu 32 de voturi pentru din partea 

doamnelor/domnilor  Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Ciurlea Sorina, Clain 
Romică – Adrian,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ,  Dobra Călin, 
Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu 
Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel,  
Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Ştef 
Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile Marian 
Constantin 

Dacă mai sunt alte discuţii legate de proiect? Dacă nu, amendamentul fiind aprobat, 
vă supun la vot proiectul  de hotărâre. 

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 32 de voturi pentru din 
partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Ciurlea Sorina, 
Clain Romică – Adrian,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ,  Dobra Călin, 
Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu 
Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel,  
Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Ştef 
Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile Marian 
Constantin 

 
 

Punctul nr. 2 - Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetelor 
secţiunii de funcţionare şi a secţiunii de dezvoltare pentru bugetul propriu al  
judeţului Timiş la 31.03.2019. 

Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Costa Cosmin 
Domnule preşedinte, stimaţi colegi, ştim cu toţii că în conformitate cu Legea 

Finanţelor  Publice Locale avem obligaţia de a supune spre dezbatere execuţia bugetară. 
Vin către dumneavoastră cu propunerea ca odată cu această execuţie bugetară să ni se 
prezinte şi o listă cu stadiul fizic de implementare a proiectelor. În concret, în spatele 
acestor cifre să vedem şi stadiul exact în care ne aflăm cu aceste investiţii.  

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Da, colegii din cadrul Direcţiei Buget Finanţe şi Direcţiei de Investiţii vor pregăti un 

material în acest sens care va fi anexat la proiect.  
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Dacă mai sunt discuţii? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 32 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Ciurlea Sorina, 
Clain Romică – Adrian,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ,  Dobra Călin, 
Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu 
Alexandru, Jumanca Romaniţa,  Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel,  
Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Ştef 
Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile Marian 
Constantin 

 
 
Punctul nr. 3 – Proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului Judeţean Timiş nr.15/06.02.2019 privind utilizarea excedentului bugetului 
judeţului Timiş în anul 2019. 

Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 33 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Ciurlea Sorina, 
Clain Romică – Adrian,  Cocean Liviu, Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ,  
Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  
Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa,  Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei 
Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, 
Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile 
Marian Constantin 

 
 

Punctul nr. 4 – Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului  propriu al 
Judeţului  Timiş  pe anul 2019 şi estimările pentru anii 2020-2022. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Marian Vasile  
Domnule preşedinte, stimaţi colegi,  
În general, considerăm că bugetul a fost întocmit temeinic, însă sunt unele 

observaţii pe care le voi face atât eu cât şi colegii mei. În ceea ce mă priveşte eu voi trata 
proiectele pe care le-am iniţiat în ultimii ani. Ca şi observaţie generală, pot spune că 
majoritatea acestor proiecte au fost tratate şi vreau să mulţumesc tuturor colegilor care s-
au implicat pentru acest lucru.  

În continuare voi face câteva menţiune punctuale. În primul rând cu privire la 
proiectele următoare: Brandul economic al Judeţului Timiş – proiect care va aduce cu 
siguranţă avantaje pentru tot judeţul are o propunere de 150 mii lei. Platforma pentru 
telefoane mobile – care cu siguranţă va îmbunătăţii relaţia noastră cu societatea civilă şi 
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unităţile administrativ teritoriale din zonele pe care le gestionăm are o alocare de 54 mii lei 
pentru primele două module  de implementare – din câte am înţeles.  

În ceea ce priveşte promovarea şi implementarea economiei circulare – şi anume 
realizarea unui studiu şi definirea unui plan de acţiuni – vreau să subliniez din nou faptul 
că în general societatea noastră nu va putea continua fără a implementa astfel de metode 
sustenabile şi din acest motiv eu cred că ar fi foarte potrivit, mai ales că în România nu se 
vorbeşte prea mult despre acest domeniu, să fim printre primii care să ne preocupăm de 
acest subiect.  

Am văzut că au fost alocaţi 150 mii lei şi pentru aceste trei proiecte aş vrea să atrag 
atenţia că nu mi-aş dori ca ele să fie doar simple poziţii bugetare ci aş vrea să fie 
realmente implementate. Nu vreau să fac mai multe precizări dar sper să nu se aplice o 
anumită tactică, să obţinem şi să alocăm câteva sume şi nimic mai mult. Brandul 
economic al judeţului Timiş a fost depus de mine din anul 2015 şi în acest moment nu s-a 
realizat aproape deloc paşii necesari pentru a fi implementat acest proiect.  

În ceea ce priveşte cântărirea vehiculelor pe drumurile judeţene platforma fixă, am 
înţeles că ar fi trebuit să fie pusă în funcţiune în martie 2019. Echipa aparatului executiv nu 
a ştiut să-mi spună exact câte cântare mobile ar fi. Am înţeles că ar fi 8 şi atrag atenţia 
asupra faptului că e important să avem un regulament de amplasare şi funcţionare al 
acestor cântare mobile pentru că este necesară o anumită discreţie în a fi folosite. Dacă 
nu vom aplica această discreţie degeaba le vom avea şi le vom duce pe teren.  

Cu privire la pistele de biciclete în jurul Timişoarei, pot spune că se fac unele 
demersuri. Ne-am blocat la tronsonul Moşniţa Nouă – Buziaş din diverse motive, aş spune 
destul de justificate. Am înţeles că Studiul de fezabilitate pentru Timişoara – Sânmihaiul 
Român va cuprinde şi va acoperi pistele de biciclete aferente dar mie mi se pare că e prea 
puţin. Sunt mai multe, aşa zise,  artere radiale şi circulare în jurul Timişoarei care ar putea 
să fie puse în funcţiune cu astfel de piste de biciclete.  

Indicatoarele rutiere şi de informare nu sunt prea atractive pentru echipa tehnică a 
consiliului judeţean, însă trebuie să ştiţi că numărul de turişti creşte de la an la an în 
judeţul Timiş. În curând, în 2021, vom avea Timişoara – Capitală Culturală Europeană şi 
aceste  simple indicatoare rutiere şi  de informare vor produce un impact economic în 
zonele mai puţin favorizate. Din acest motiv cred că am putea să accelerăm paşii  şi să nu 
rămânem la stadiu de a „urmării colaborarea” cu cele două instituţii respectiv Direcţia 
Judeţean de Cultură şi Asociaţia pentru promovare şi dezvoltare turistică.  

Nu în ultimul rând, referitor la Centrul multifuncţional pentru legume – fructe. Este 
proiectul meu favorit pe care l-am iniţiat chiar dacă unii nu vor să mai recunoască acest 
lucru şi la care am contribuit 2 ani de zile cu o muncă serioasă. Ştiu că urmează studiul de 
fezabilitate, proiectul tehnic, documentaţia de execuţie şi sper că vom accelera lucrurile şi 
în această privinţă atât  agricultorii cât şi cetăţenii noştri vor avea beneficii în urma 
realizării acestuia.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan  
Domnule preşedinte, eu doresc să vă adresez mai multe întrebări punctuale nu 

referitor la cifre ci la poziţii.  
Încep cu anexa nr. IV – lista de investiţii pe anul 2019, la poziţia 7 spune – 

„împrejmuire imobil Calea Torontalului” -  1200 mii lei. Întrebarea este următoarea  - dar în 
acelaşi timp şi o solicitare. În 2018 am dat o hotărâre de consiliu judeţean nr. 152 în care 
am cerut şi sper că este în derulare  situaţia terenurilor intabulate în cartea funciară. În 
acest sens solicit o informare cu ce s-a făcut până în prezent. Solicit acest lucru pentru a 
şti ce împrejmuim, adică să existe o acoperire financiară faţă de o situaţie cadastrală bine 
întocmită.  

La poziţia 2 – Capitolul C- Alte cheltuieli de investiţii – apare achiziţionare teren pe 
str. CD Loga 46-48 . Bănuiesc că este vorba de Inter Center şi întrebarea este dacă cu 
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suma prevăzută reuşim să restabilim echilibru în consiliul de administraţie, adică în 
societate, în sensul să redevenim majoritari? 

La punctul 47 avem restaurare şi refuncţionalizarea Castelului Huniade al Muzeului 
Naţional al Banatului – revizuire documentaţie tehnică. Întrebarea este: s-a semnat acel 
proces de recepţie ce ar fi trebuit semnat sau la ce se referă această sumă? 

La obiective de investiţii noi avem amenajare spaţii în incinta Complexului Bastion 
pentru expoziţie permanentă şi execuţie pentru care s-au alocat 2500 mii lei. Întrebarea 
este: care este spaţiu şi în ce scop va fi folosit pentru că suma mi se pare substanţială.  

Sigur că întrebări ar fi mult mai multe dar nu vreau să plictisesc colegii. Bugetul este 
bine întocmit. Motivarea este foarte frumos făcută, dar acestea sunt chestiunile pe care le 
doresc lămurite. Mă raliez din nou propunerii domnului Costa Cosmin de a avea din 3 în 3 
luni o rubrică referitor la gradul de implementare al investiţiilor ca să ştim dinamica banilor 
alocaţi pentru aceste obiective.  

  
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
În legătură cu informarea privind situaţia proprietăţii de pe Calea Torontarului, 

aceasta o veţi primi în scurt timp pe tabletele dumneavoastră. Fiţi convinşi că o să 
împrejmuim imobilul unde suntem proprietari şi nu o să împrejmuim altceva.  

Legat de  Inter Center avem măsură lăsată de Curtea de Conturi  de a face 
demersurile să revenim la forma iniţială a acestei societăţi. Am şi făcut aceste demersuri 
însă nu rezolvăm situaţia procentuală ca să revenim majoritari, rezolvăm alte situaţii aşa 
cum ne-a lăsat ca măsură Curtea de Conturi. 

Procesul verbal privind recepţia lucrării aripii de nord vest  la Castelul Huniade nu 
este încă semnat pentru că nu este finalizată recepţia, iar la amenajare la Bastion este 
vorba de o investiţie solicitată de Muzeul Naţional al Banatului. În mijlocul Bastionului este 
vorba de acel spaţiu pentru a realiza o expoziţie permanentă privind Galeria 
personalităţilor bănăţene.  

Dacă mai sunt alte discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Bitea Nicolae 
Domnule preşedinte, dacă colegul nostru Marian Vasile s-a raportat la proiecte care 

sunt incluse în Bugetul pe anul 2019, eu aş dori să mă raportez la proiecte discutate de-a 
lungul ultimului an în cadrul şedinţelor de plen  şi până acum nu au ajuns la finalitate dar 
nici nu se regăsesc în bugetul pe anul 2019. Am convingerea că cel puţin unul dintre ele 
se va gestiona cât mai repede. Din informaţiile pe care le am de la Consiliul Local 
Găvojdia, de la domnul primar Stoica, mă raportez la Podul de la Găvojdia despre care am 
tot discutat. Am înţeles că mai trebuie să obţinem câteva avize şi autorizaţii pentru tot ce 
înseamnă parte de reactualizare cadastrală, respectiv acea clarificare în acte de la 
drumuri naţionale la drumuri judeţene.  

Aş vrea să-mi spuneţi domnule preşedinte dacă este real ceea ce spun eu sau nu. 
De asemenea, solicit la următoarea rectificarea, după ce se rezolvă aceste probleme să 
rezolvaţi şi situaţia podului de la Găvojdia. Dacă în trecut am mai înţeles unele lucruri, mă 
refer la tabăra de la Bogda să ştiţi că la podul de la Găvojdia nu renunţ. Am să vorbesc 
despre acest pod până vă plictisiţi şi o să-l faceţi.  

În urmă cu două şedinţe de plen discutam despre realizarea unui centru de tineret 
multifuncţional la Fârdea. Veţi primi o scrisoare de intenţie  din partea consiliului local şi a 
domnului primar Lupulescu în ceea ce priveşte disponibilitatea  consiliului local de punere 
la dispoziţie a terenului respectiv şi, sper că noi consiliul judeţean vom răspunde pozitiv şi 
să avem deschidere pentru ceea ce înseamnă construcţia unui asemenea centru, având 
în vedere potenţialul turistic despre care tot discutăm şi despre susţinerea pe care o 
acordăm Asociaţiei de dezvoltare a turismului. Apreciem această activitate dar putem face 
mai mult astfel încât în zona de est a judeţului să fie promovat turismul.  
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De asemenea, domnule preşedinte, referitor la transferul de drumuri comunale la 
direcţia tehnică a consiliului judeţean  aş vrea să vă reamintesc că am tot discutat despre 
transferul drumului comunal dintre Checea şi Cenei. Am tot spus că există o singură 
variantă de intrare şi de ieşire în Comuna Checea pentru că altă legătură nu mai există. În 
condiţiile în care am transfera acel drum comunal , cetăţenii din Checea ar avea încă o 
deschidere spre celelalte localităţi şi spre Calea Sagului din Timişoara.  

În condiţiile în care doriţi ca în acest an să transferaţi drumurile comunale în drumuri 
judeţene, şi sper că veţi face acest lucru pentru că unele consilii locale nu îşi permit 
reabilitarea unor drumuri  comunale care fac legătura între două comune, iar acest drum 
îndeplineşte condiţiile pentru că face legătura între două centre de comună, vă rog ca 
acest lucru să fie pentru consiliul judeţean  prioritar  transferul acestui drum şi reabilitarea 
lui. Nu în ultimul rând aş vrea să mă refer la partea de sănătate  şi aş vrea să spun că din 
punct de vedere al implementării fondurilor  mi-aş dori  ca obiectivele pe care spitalul 
judeţean de investiţii pe care le are, văd aici cifra de 15.493.000 lei, să se implementeze 
într-o proporţie covârşitoare.  

În concluzie, aşa cum am făcut-o întotdeauna, noi grupul liberal din cadrul 
consiliului judeţean avem intenţii bune, deschidere şi susţinere pentru tot ce înseamnă 
bunăstarea cetăţenilor şi locuitorilor judeţului Timiş şi vom vota bugetul Judeţului Timiş pe 
anul 2019.  Vă mulţumesc! 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Vă mulţumesc domnule lider de grup. Vă mulţumesc şi eu pentru bunele intenţii şi 

vă răspund punctual. În primul rând, legat de podul de la Găvojdia până nu avem rezolvată 
situaţia patrimonială nu putem  discuta de includerea lui în niciun fel de investiţie sau 
reabilitate. Când vom avea toate documentele şi vom şti traseul şi intabulare a traseului 
respectiv discutăm de includerea lui pe lista de investiţii şi reabilitarea acelui pod.  

Legat de Fârdea şi acel centru pentru tineret ştiţi foarte bine că am dorit o 
colaborare cu comuna Fârdea pentru realizarea pe Lacul Surduc acelui centru de canotaj. 
Lacul se pretează foarte bine pentru realizarea activităţilor de canotaj. Am solicitat 
Comunei Fârdea punerea la dispoziţie a unei teren. Dacă primăria  şi comuna Fârdea are 
disponibilitatea de a susţine aceste proiecte să ne pună la dispoziţie, aşa cum solicităm, 
transferul proprietăţii, astfel încât să putem realiza investiţia.  

Legat de transferul de drumuri comunale la nivelul drumurilor judeţene, tot  
împreună am decis ultima dată ce drumuri să  le schimbăm categoria de utilizare în 
drumuri judeţene. Acum avem obligaţia de a rezolva investiţiile privind preluarea acelor 
drumuri, să le transformăm în nişte drumuri practicabile, de calitate ţinând cont că este 
obligativitatea noastră. Preluarea unui drum presupune mult mai multe aspecte decât 
procedura de preluare. Presupune, în primul rând, întreţinerea drumului respectiv, 
modernizarea lui, asfaltarea, deszăpezirea drumului respectiv, iar acest lucru presupune 
costuri suplimentare.  

Dacă mai sunt alte întrebări? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre privind 
aprobarea bugetului Judeţului Timiş pe anul 2019.  

 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 33 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Ciurlea Sorina, 
Clain Romică – Adrian,  Cocean Liviu, Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ,  
Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  
Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa,  Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei 
Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, 
Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile 
Marian Constantin 
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Punctul nr. 5 - Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului Fondului de 
Întreţinere, Înlocuire şi Dezvoltare pentru proiectele de dezvoltare a infrastructurii 
serviciilor publice care beneficiază de asistenţă financiară nerambursabila din 
partea Uniunii Europene, pe anul 2019.  

Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 33 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Ciurlea Sorina, 
Clain Romică – Adrian,  Cocean Liviu, Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ,  
Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  
Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa,  Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei 
Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, 
Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile 
Marian Constantin 

 
 
Punctul nr. 6 - Proiect de hotărâre privind aprobarea  asocierii  Judeţului 

Timiş prin Consiliul Judeţean Timiş cu Oraşul Jimbolia prin Consiliul local al 
Oraşului Jimbolia şi Comuna Comloşu Mare prin Consiliul local al Comunei 
Comloşu Mare în vederea cofinanţării căminelor pentru persoane vârstnice. 

Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de comisiile reunite.  
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Bitea Nicolae 
Domnule preşedinte, aş dori ca la următoarea rectificare să avem în vedere 

suplimentarea fondurilor  pe lângă cele alocate deja.  
 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 33 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Ciurlea Sorina, 
Clain Romică – Adrian,  Cocean Liviu, Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ,  
Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  
Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa,  Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei 
Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, 
Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile 
Marian Constantin 

 
 

Punctul nr. 7 – Proiect de hotărâre privind aprobarea neexercitării dreptului de 
preemţiune din partea Judeţului Timiş, asupra intenţiilor de înstrăinare a imobilelor 
cu destinaţie de locuinţe, care intră sub incidenţa Legii nr.422/2001. 
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Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 33 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Ciurlea Sorina, 
Clain Romică – Adrian,  Cocean Liviu, Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ,  
Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  
Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa,  Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei 
Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, 
Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile 
Marian Constantin 

 
 
Punctul nr. 8 - Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării “Programului 

de transport judeţean de persoane  prin   curse   regulate   pentru perioada 
01.01.2014-30.06.2019”. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 33 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Ciurlea Sorina, 
Clain Romică – Adrian,  Cocean Liviu, Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ,  
Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  
Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa,  Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei 
Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, 
Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile 
Marian Constantin 

 
 
Punctul nr. 9 – Proiect de hotărâre privind aprobarea încetarii contractului de 

închiriere nr.20111/18.10.2017 încheiat de către Judeţul Timiş prin Consiliul 
Judeţean Timiş cu Societatea Lagermax AED România S.R.L. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 33 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Ciurlea Sorina, 
Clain Romică – Adrian,  Cocean Liviu, Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ,  
Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  
Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa,  Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei 
Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, 
Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile 
Marian Constantin 
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Punctul nr. 10 – Proiect de hotărâre privind aprobarea contractului – cadru de 

comodat  a Stadionului ”Dan Păltinişanu” Timişoara. 
 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 33 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Ciurlea Sorina, 
Clain Romică – Adrian,  Cocean Liviu, Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ,  
Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  
Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa,  Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei 
Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, 
Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile 
Marian Constantin 

 
 
Punctul nr. 11 - Proiect de hotărâre privind privind aprobarea neexercitării 

dreptului de preemţiune din partea Judeţului Timiş asupra intenţiilor de înstrăinare a 
unor imobile cu altă destinaţie decât cea de locuinţe. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 33 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Ciurlea Sorina, 
Clain Romică – Adrian,  Cocean Liviu, Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ,  
Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  
Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa,  Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei 
Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, 
Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile 
Marian Constantin. 

 
 
Punctul nr. 12 - Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Anexei nr.1 

şi Anexei nr.2 a Hotărârii Consiliului Judetean Timis nr.112/30.05.2017 privind 
aprobarea contractelor de mandat pentru reprezentarea intereselor Judeţului Timiş 
în adunările generale şi consiliile de administraţie şi conducere ale societăţilor, 
instituţiilor de cultură şi ale altor entităţi la care Judeţul Timiş deţine acţiuni, are 
interese de natură patrimonială sau este membru cu drepturi depline. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 33 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Ciurlea Sorina, 
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Clain Romică – Adrian,  Cocean Liviu, Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ,  
Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  
Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa,  Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei 
Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, 
Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile 
Marian Constantin 

 
 
Punctul nr. 13 - Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în administrare 

către Muzeul Naţional al Banatului şi Teatrului pentru Copii şi Tineret ”Merlin” 
Timişoara, a unor spaţii din garajul edificat în Parcul Tehnologic şi Industrial 
Timişoara - proprietate privată a Judeţului Timiş. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 33 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Ciurlea Sorina, 
Clain Romică – Adrian,  Cocean Liviu, Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ,  
Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  
Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa,  Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei 
Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, 
Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile 
Marian Constantin. 

 
 

Punctul nr. 14 - Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie 
publică a unui spaţiu din incinta Pavilionului Administrativ al Parcului Industrial şi 
Tehnologic Timişoara, proprietate privată a Judeţului Timiş.    

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile    
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 33 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Ciurlea Sorina, 
Clain Romică – Adrian,  Cocean Liviu, Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ,  
Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  
Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa,  Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei 
Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, 
Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile 
Marian Constantin 

 
 
Punctul nr. 15 - Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii contractului 

de închiriere nr.6331/12.05.2009 încheiat între Judeţul Timiş, prin Consiliul Judeţean 
Timiş şi TELEKOM  ROMÂNIA COMMUNICATIONS S.A. 
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Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile.     
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 33 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Ciurlea Sorina, 
Clain Romică – Adrian,  Cocean Liviu, Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ,  
Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  
Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa,  Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei 
Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, 
Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile 
Marian Constantin 

 
 
Punctul nr. 16 - Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie 

publică a unui spatiu din incinta Palatului Administrativ al Consiliului Judeţean 
Timiş.  

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile     
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 33 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Ciurlea Sorina, 
Clain Romică – Adrian,  Cocean Liviu, Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ,  
Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  
Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa,  Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei 
Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, 
Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin,  Vasile 
Marian Constantin. 

 
 
Punctul nr. 17 - Proiect de hotărâre privind aprobarea revocării dreptului de 

administrare al Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Timiş, 
asupra unor imobile situate în localitatea Periam, judeţul Timiş. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile     
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 32 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae,  Bobic Narcis – 
Sabin, Bojin Mihaiţă, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin,  Ciurlea Sorina, Clain Romică – 
Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ,  Dobra 
Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  
Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa,  Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei 
Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, 
Tudorică Valentin,  Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Vasile 
Marian Constantin. 
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Punctul nr. 18 - Proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării şi completării 

Hotărârii Consiliului Judeţean Timiş nr. 42/26.03.2019 privind aprobarea solicitării 
trecerii unor imobile  din domeniul public al Statului, aflate în administrarea 
Ministerului Afacerilor Interne prin Inspectoratul de Poliţie Judeţean Timiş, în 
domeniul public al Judeţului Timiş. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile     
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
Despre ce imobile este vorba şi în ce scop se trec acestea în domeniul public al 

Judeţului Timiş? 
 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Este vorba despre imobilul din Chişoda pentru realizarea clinicii  de psihiatrie. Ne-

au venit solicitări de la minister să aducem anumite modificări hotărârii de consiliu. 
Dacă mai sunt alte discuţii? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 33 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin,  Ciurlea Sorina, 
Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - 
Lăscuţ,  Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu 
Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, 
Matei Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – 
Ion, Tudorică Valentin,  Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Vasile 
Marian Constantin. 

 
 

Punctul nr. 19 - Proiect de hotărâre privind solicitarea trecerii unui imobil din 
domeniul public al Comunei Tomeşti, în domeniul public al Judeţului Timiş şi 
declararea acestuia ca fiind bun de interes public judeţean. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile     
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Bitea Nicolae 
Dacă doamna director Emilia Milutinovici este prezentă la şedinţă să ne spună dacă 

are o strategie de viitor pentru implementarea şi în alte localităţi. Apreciem faptul că la 
Nădrag, Tomeşti, Periam şi în multe alte localităţi se implementează acest proiect, dar 
există pentru viitor intenţia să se implementeze şi în alte localităţi? 

 
Doamna Emilia Milutinovici – director DGASPC Timiş 
Da, domnule consilier judeţean. Avem o strategie foarte bine conturată în ceea ce 

priveşte dezvoltarea serviciilor sociale la nivelul întregului judeţ. Aşa cum v-am mai spus în 
comisiile de specialitate, am luat legătura cu mai multe UAT-uri din cadrul judeţului Timiş 
în vederea identificării de noi spaţii pentru acordarea de asistenţă socială atât copiilor cât 
şi adulţilor aflaţi în dificultate. În acest moment suntem în discuţii suficient de avansate cu 
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unele dintre primării, tocmai pentru a identifica acele locaţii care vor fi cedate consiliului 
judeţean, fie cu drept de folosinţă gratuită, fie donaţii către consiliul judeţean.  

De asemenea, mai fac precizarea că în ceea ce ne priveşte, acest demers îl vom 
face prin consiliul judeţean, acesta fiind principalul ordonator de credite şi suntem de 
asemenea, în tratative cu unele ONG-uri care ne vor sprijini în acest sens.  

Pentru a face o precizare mai exactă, vă pot spune că strategia judeţeană care este 
adaptată strategiei naţionale pentru asistenţă socială prevede absolut toţi paşii pe care noi 
trebuie să-i facem în acest demers.  

 
Domnul consilier judeţean Coifan Viorel 
Aş vrea să-i adresez doamnei director o întrebare şi anume dacă este posibil să ni 

se prezinte o informare din care să vedem din cele 99 de UAT-uri care este gradul de 
amplasare a asistenţei sociale. Solicit acest lucru să vedem dacă situaţia este una 
echilibrată sau dezechilibrată pentru că dumneavoastră aţi spus că sunteţi în legătură cu 
anumite UAT-uri.  Este important să vedem câte au şi promis că vă sprijină.  

 
Doamna Emilia Milutinovici – director DGASPC Timiş 
Dacă vă referiţi la toate serviciile sociale pe care noi le acordăm la nivelul judeţului 

Timiş vă rog să faceţi precizarea dacă în acea informare doriţi să scriem şi asistenţii 
maternali care se află pe raza unităţilor administrativ teritoriale pentru că şi ei acordă 
servicii sociale. Noi am transmis adrese către toate cele 99 de UAT-uri.  

 
Domnul consilier judeţean Coifan Viorel 
Sunt convins că aţi făcut acest lucru însă noi vrem să ştim câti s-au oferit să vă 

sprijine sau câti au posibilitatea să facă acest lucru. Noi vrem să vedem care este gradul 
de acoperire. Nu s-a pus problema că nu aţi transmis către toţi.  

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Dacă mai sunt alte discuţii? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 33 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, , Ciurlea Sorina, 
Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - 
Lăscuţ,  Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu 
Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, 
Matei Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – 
Ion, Tudorică Valentin,  Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Vasile 
Marian Constantin. 

 
 
Punctul nr. 20 - Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în folosinţă 

gratuită a unor bunuri mobile aflate în patrimoniul Consiliului Judeţean Timiş către 
Asociaţia pentru Promovarea şi Dezvoltarea Turismului în Judetul Timiş şi către 
Primăria Comunei Bara. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile     
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Bitea Nicolae 
Domnule preşedinte, aş dori să ne spuneţi,dacă s-au atribuit  şi alte autoturisme,  

pentru că am înţeles că anumite autoturisme au fost atribuite direct de către conducerea 
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consiliului judeţean. La Otelec, ceea ce noi am solicitat anul trecut, s-a atribuit o maşină şi 
nu a trecut prin plenul consiliului judeţean. Am înţeles că se pot atribui direct de 
dumneavoastră şi conducerea consiliului judeţean.  

Deci, dorim să ştim dacă s-au atribuit şi la alte unităţi administrativ teritoriale sau 
asociaţii în afară de Otelec. Ceea ce ştim noi de la ultima repartizare care a fost la comuna 
Banloc şi Victor Vlad de la Marina.  

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Eu, prin dispoziţia preşedintelui, nu am distribuit niciun autoturism la nicio comună. 

La Otelec distribuirea  s-a făcut prin hotărâre a consiliului judeţean cu votul 
dumneavoastră.  

 
Domnul consilier judeţean Bitea Nicolae 
Eu, domnule preşedinte, îmi pare rău dar  nu îmi amintesc.  
 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Verificăm şi clarificăm acest lucru.  
Dacă mai sunt alte discuţii? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 33 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, , Ciurlea Sorina, 
Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - 
Lăscuţ,  Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu 
Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, 
Matei Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – 
Ion, ,  Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin Vasile 
Marian Constantin. 

 
 
 
Punctul nr. 21 - Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea 

Hotărârii Consiliului Judeţean Timiş nr.198/ 30.08.2018 privind aprobarea solicitării 
de trecere a unui bun imobil din domeniul public al Comunei Lovrin, în domeniul 
public al Judeţului Timiş. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile     
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 32 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic Narcis – 
Sabin, Bojin Mihaiţă, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, , Ciurlea Sorina, Clain Romică – 
Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ,  Dobra 
Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  
Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei 
Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, 
Tudorică Valentin,  Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Vasile 
Marian Constantin. 
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Punctul nr. 22 - Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocol 
de colaborare între Judeţul Timiş, prin Consiliul Judeţean Timiş, Asociaţia pentru 
Promovarea şi Dezvoltarea Turismului în judeţul Timiş şi Societatea Nationala 
Aeroportul Internaţional Timişoara - Traian Vuia S.A. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile     
Dacă sunt discuţii? 
 
Doamna consilier judeţean Târpe Manasia Roxana  
Pentru că îmi desfăşor activitatea în cadrul aeroportului nu voi vota acest proiect de 

hotărâre.  
 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Dacă mai sunt alte discuţii? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 32 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, , Ciurlea Sorina, 
Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - 
Lăscuţ,  Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu 
Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, 
Matei Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – 
Ion, Tudorică Valentin,  Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu,  Vasile Marian Constantin. 

 
 

Punctul nr. 23 - Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului 
Judeţean Timiş nr. 45/28.02.2018 privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului 
Judeţean Timiş în Consiliile de Administraţie şi Comisiile de Asigurare a Calităţii ale 
unităţilor de învăţământ special. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile .    
Dacă sunt discuţii şi rog să faceţi propuneri. 
Întrucât nimeni nu doreşte să facă propuneri, atunci propun eu ca domnul 

vicepreşedinte Tudorică Valentin să fie desemnat ca reprezentant în Consiliul de 
Administraţie şi Comisiile de Asigurare a Calităţii unităţilor de învăţământ special de la 
Liceul Iris şi  Centrul Scolar pentru Educaţie Inclusivă P.P. Neveanu.  

Dacă nu mai sunt alte discuţii, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 32 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Clain Romică – 
Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ,  Dobra 
Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  
Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei 
Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, 
Tudorică Valentin,  Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Vasile 
Marian Constantin. 
 
 

Punctul nr. 24 - Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării componenţei 
nominale a Comisiei de Evaluare a Persoanelor Adulte cu Handicap Timiş. 
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Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile     
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 33 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, , Ciurlea Sorina, 
Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - 
Lăscuţ,  Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu 
Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, 
Matei Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – 
Ion, ,  Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin Vasile 
Marian Constantin. 

 
 
Punctul nr. 25 - Proiect de hotărâre privind aprobarea închiderii Serviciului de 

îngrijire de tip rezidenţial din cadrul Centrului de Recuperare şi Reabilitare 
Neuropsihiatrica pentru Copii Timişoara şi transferul beneficiarilor în alternative de 
tip familial. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile     
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 33 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, , Ciurlea Sorina, 
Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - 
Lăscuţ,  Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu 
Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, 
Matei Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – 
Ion, ,  Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin Vasile 
Marian Constantin. 

 
 
Punctul nr. 26 - Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului Judetean Timis nr.194/30.09.2016 privind validarea Autorităţii Teritoriale 
de Ordine Publică a Judeţului Timiş. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile.     
Dacă sunt discuţii? Rog propuneri.  
 
Domnul consilier judeţean Matei Viorel 
Eu propun pe domnul preşedinte Călin Ionel Dobra. 
 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Domnul Bădina Nicu spune că, acei  consilierii judeţeni care sunt deja membri în 

ATOP şi-au exprimat intenţia de a nu vota acest proiect de hotărâre.  
Dacă mai sunt alte discuţii sau propuneri? Dacă nu, supun  la vot proiectul de 

hotărâre. 
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Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 28  de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic Narcis – 
Sabin, Bojin Mihaiţă, Borha Liviu,  Ciurlea Sorina, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - 
Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe,  Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  
Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu Tiberiu 
Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel,  Oprea Nicolae, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, 
Sarmeş Dan – Ion,  Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Vasile 
Marian Constantin şi un vot împotrivă din partea domnului Tudorică Valentin.  

Domnul Placoşin Deian nu a votat. 
 

 
Punctul nr. 27 - Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico-

economice -  faza Studiu de Fezabilitate (SF) cu principalii indicatori tehnico-
economici pentru obiectivul de investiţie publică din cadrul  proiectului „Enhancing 
tourism in Banat crossborder area by Capitalizing of the potential of Parta and 
Majdan archeological sites” (”Valorificarea potentialului siturilor arheologice Parta 
si Majdan pentru stimularea turismului in zona transfrontaliera Banat”), Acronim 
PAMAROSE, cod eMS RORS 463. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile. 
Ţinând cont de anumite situaţii ce privesc proiectul, fiind în parteneriat cu muzeul şi 

consiliul judeţean vin către dumneavoastră cu un amendament prin care propun 
completarea titlului proiectului de hotărâre, astfel: după finalizarea titlului şi a 
parteneriatului cu Consiliului Judeţean Timiş, a municipalităţii Novi Knezevac, precum şi 
bugetul şi contribuţia proprie.  
 Iar cel de-al doilea aliniat privind amendamentul, la proiect, se introduce după art. 1, 
două noi articole ce au următoarea formulare: art. 2 – se aprobă implementarea proiectului 
”Valorificarea potenţialului siturilor arheologice Parta si Majdan pentru stimularea 
turismului in zona transfrontaliera Banat”, de către Muzeul Naţional al Banatului în calitate 
de partener 2 în parteneriat cu UAT Judeţul Timiş în calitate de lider de proiect şi cu 
municipalitatea Novi Knezevac în calitate de partener 3.  
Art. 3 – se aprobă bugetul Muzeului Naţional al Banatului în calitate de partener 2 în 
valoare de 402.660.61 euro cu TVA inclus, din care 394.603,38 euro contribuţia Uniunii 
Europene plus Bugetul de Stat şi suma de 8.057,23 euro reprezentând contribuţia proprie 
de 2% din valoarea eligibilă a proiectului, precum şi asigurarea resurselor financiare 
necesare implementării proiectului în condiţiile rambursării decontării ulterioare a 
cheltuielilor  din fonduri IPA2 şi bugetul de stat la cursul INFO Euro din luna decontării.   

Dacă sunt discuţii legate de amendament? 
 
Domnul consilier judeţean Coifan Viorel 
Amendamentele sunt în regulă, însă în titlu se spune Zona Transfrontalieră Banat. 
De ce nu i se spune zona transfrontalieră Dunăre – Cris - Mureş – Tisa? Deci, care 

este explicaţia? 
 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Pentru că aşa este denumirea proiectului.  
Dacă mai sunt alte discuţii? Dacă nu, supun la vot amendamentul.  
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Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amendamentul   cu 31 de voturi pentru din 
partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin,  Clain Romică – 
Adrian,   Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ,  Dobra Călin, Dolecek Cristian, 
Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca 
Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin 
Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Tudorică Valentin,  Ştef Adrian, 
Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Vasile Marian Constantin. 

Dacă sunt discuţii cu privire la proiectul de hotărâre? Dacă nu, supun  la vot 
proiectul de hotărâre. 

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 32  de voturi pentru din 
partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin,  Ciurlea Sorina, 
Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - 
Lăscuţ,  Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu 
Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lupuţ Florica, Matei Viorel,  Oprea 
Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Tudorică 
Valentin,  Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Vasile Marian 
Constantin. 

 
 
Punctul nr. 28 - Proiect de hotărâre privind aprobarea însuşirii completării 

inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniului public al Judeţului Timiş. 
 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile     
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 32 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Clain Romică – 
Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ,  Dobra 
Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  
Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei 
Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, 
Tudorică Valentin,  Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Vasile 
Marian Constantin. 

 
 
Punctul nr. 29 - Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului şi plăţii 

cotizaţiei anuale către Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară Apă-Canal Timiş. 
 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil in comisiile reunite   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 33  de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, , Ciurlea Sorina, 
Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - 
Lăscuţ,  Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu 
Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, 
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Matei Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – 
Ion, Tudorică Valentin,  Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Vasile 
Marian Constantin. 
 
 

Punctul nr. 30 - Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului şi plăţii 
cotizaţiei anuale a Judeţului Timiş la bugetul de venituri şi cheltuieli al Asociaţiei de 
Dezvoltare Intercomunitară pentru Managementul Situaţiilor de Urgenţă ADIVEST 
pentru anul 2019. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil in comisiile reunite   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 33 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, , Ciurlea Sorina, 
Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - 
Lăscuţ,  Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu 
Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, 
Matei Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – 
Ion, Tudorică Valentin,  Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Vasile 
Marian Constantin. 

 
 
Punctul nr. 31 - Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului şi plăţii 

cotizaţiei anuale către Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară Deşeuri Timiş. 
 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil in comisiile reunite   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 33 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, , Ciurlea Sorina, 
Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - 
Lăscuţ,  Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu 
Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, 
Matei Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – 
Ion, Tudorică Valentin,  Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Vasile 
Marian Constantin. 

 
 
Punctul nr. 32 - Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului şi plăţii 

cotizaţiei anuale către Asociaţia pentru Promovarea şi Dezvoltarea Turismului în 
Judeţul Timiş. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil in comisiile reunite   
Dacă sunt discuţii? 
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Domnul consilier judeţean Ritivoiu Mihai 
Rog să se consemneze că nu particip la vot.  Vă mulţumesc! 
 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Dacă mai sunt alte discuţii? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 30 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, , Ciurlea Sorina, 
Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - 
Lăscuţ,  Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu 
Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, 
Matei Viorel,  Plavoşin Deian, Poenaru Dan,  Sarmeş Dan – Ion, Ştef Adrian, Străin Petru-
Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Vasile Marian Constantin. 

Domnul vicepreşedinte Tudorică Valentin,   nu a votat. 
 
 
Punctul nr. 33 - Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului şi plăţii 

contribuţiei financiare a Judeţului Timiş la bugetul de venituri şi cheltuieli la Fondul 
pentru Dezvoltare Regională a Regiunii Vest pentru anul 2019. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil in comisiile reunite   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 32  de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, , Ciurlea Sorina, 
Clain Romică – Adrian, Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ,  Dobra Călin, 
Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu 
Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel,  
Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Tudorică 
Valentin,  Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Vasile Marian 
Constantin. 

 
 
Punctul nr. 34 - Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „Enhancing 

tourism in Banat crossborder area by Capitalizing of the potential of Parta and 
Majdan archeological sites” (”Valorificarea potentialului siturilor arheologice Parta 
si Majdan pentru stimularea turismului in zona transfrontaliera Banat”), Acronim 
PAMAROSE, cod eMS RORS 463, şi a co-finanţării în vederea implementării acestuia 
cu asistenţă financiară nerambursabilă prin PROGRAMUL INTERREG ROMÂNIA-
REPUBLICA SERBIA 2014-2020, Axa prioritară 4 – Creşterea atractivităţii pentru 
turism sustenabil Prioritatea de investiţii 4.1 ”Investitii pentru  cresterea cererii de 
retele turistice locale si promovarea activităţilor turistice inovative”. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil in comisiile reunite   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 33 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, , Ciurlea Sorina, 
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Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - 
Lăscuţ,  Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu 
Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, 
Matei Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – 
Ion, Tudorică Valentin,  Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Vasile 
Marian Constantin. 

 
 
Punctul nr. 35 - Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocol 

de colaborare între Judeţul Timiş, prin Consiliul Judeţean Timiş, Ministerul 
Comunicaţiilor şi Societăţii Informaţionale, Consiliul Local al Municipiului Timişoara 
şi Instituţia Prefectului Judeţul Timiş. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil in comisiile reunite   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 33 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, , Ciurlea Sorina, 
Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - 
Lăscuţ,  Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu 
Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, 
Matei Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – 
Ion, Tudorică Valentin,  Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Vasile 
Marian Constantin. 

 
 
Punctul nr. 36 - Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocol 

de colaborare între Judeţul Timiş, prin Consiliul Judeţean Timiş, Ministerul Energiei, 
Consiliul Local al Municipiului Timişoara şi Instituţia Prefectului Judeţul Timiş. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil in comisiile reunite   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 33 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, , Ciurlea Sorina, 
Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - 
Lăscuţ,  Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu 
Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, 
Matei Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – 
Ion, Tudorică Valentin,  Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Vasile 
Marian Constantin. 

 
 
Punctul nr. 37 - Proiect de hotărâre privind aprobarea solicitării trecerii unui 

imobil  din domeniul public al Comunei Cărpiniş, în domeniul public al Judeţului 
Timiş şi declararea acestuia ca fiind bun de interes public judeţean. 

 
 



26 
 

Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil in comisiile reunite   
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre   cu 32 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic Narcis – 
Sabin, Bojin Mihaiţă, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, , Ciurlea Sorina, Clain Romică – 
Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ,  Dobra 
Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Grigoroiu Eugeniu,  
Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei 
Viorel,  Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Poenaru Dan, Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, 
Tudorică Valentin,  Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Vasile 
Marian Constantin 

 
 
Punctul nr. 38 - Întrebări, interpelări. 
 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Va aduc la cunoştinţă faptul ca aveţi la dispoziţie in format electronic: 
Raport privind activitatea desfăşurată de Consiliului Judetean Timis in anul 2018. 
Raport privind situaţia bunurilor Consiliului Judetean Timis si a Unităţilor 

subordonate ca urmare a inventarierii pe a nul 2018. 
Informare privind situaţia rezolvării corespondentei înregistrate la Consiliul Judetean 

Timis in perioada 03.01.2019 – 29.03.2019. 
Raport de deplasare al delegaţiei Consiliului Judetean Timis in Cehia 26.03.-

29.03.2019. 
Raport de deplasare in Belgia in perioada 19.03.-21.03.2019 a domnului consilier 

Ritivoiu Mihai. 
Raport privind deplasarea unei delegaţii a Consiliului Judetean Timis in Suedia in 

perioada 26.03 – 28.03.2019. 
Informare privind situaţiile prevăzute de lege privind conflictele de interese si 

incompatibilităţile in care se pot afla consilierii judeţeni. 
 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
Domnule preşedinte, doresc să adresez o întrebare şi o interpelare. Astfel, în 7 

ianuarie anul current am depus la cabinetul dumneavoastră raportul comisiei făcute pentru 
analizarea situaţiei SC Aviaţia Utilitară Cioca pentru a vedea în ce să o transformăm – în 
serviciu intern sau în ADI.  Întrebarea mea este dacă aţi luat în acest sens o propunere ca 
să putem discuta în continuare sau este încă în faza de studiu. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
În acest moment, la Aviaţia Utilitară Cioca, este control de la Curtea  de Conturi.  

Când se finalizează controlul vedem care sunt măsurile lăsate şi ce vom face în 
continuare.  
 

Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
Având în vedere că am discutat bugetul şi l-am votat pe anul 2019, că am prevăzut 

împrejmuirea terenului, mai mult decât atât se continua operaţiunea de intabulare a unor 
suprafeţe de teren, interpelarea mea este următoarea: vă solicităm demararea de urgenţă 
a procedurilor pentru recertificarea pistei. Pista se găseşte în terenul nostru, deci nu face 
obiectul unor litigii, dar avem neapărat nevoie pentru a putea să desfăşurăm şi alte 
activităţi decât cele de până acum în cadrul Aerodromului Cioca.  
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Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Am înţeles solicitarea dumneavoastră şi vă asigur că vom face demersurile în acest 

sens.  
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
În ce orizont de timp consideraţi că vom face noi paşii necesari? 
 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Prima data trebuie să rezolvăm situaţia cu împrejmuirea după care vom decide în 

ce variant vom continua activitatea societăţii şi care vor fi procedurile de autorizare. În 
acest moment Consiliul judeţean nu are atribuţii în autorizarea piestei respective.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
Da, dar noi suntem proprietarii pistei.  
 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Da, dar nu avem atribuţii în a autoriza pista respectivă.  
 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
Noi trebuie să emitem o solicitare către Agenţia Aeronautică Română. Deci, noi nu 

autorizăm ci doar emitem această solicitare.  
 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Nu, nu noi emitem ci doar pregătim un dosar pentru autorizare, iar în acest moment 

la nivelul consiliului judeţean nu avem atribuţii în sensul de a face un dosar de autorizare a 
pistei. În acest sens a fost înfiinţată, la un moment dat, Societatea Aviaţia Utilitară de a se 
ocupă de aceste probleme. Pe parcursul anilor legislaţia s-a modificat şi în acest moment 
trebuie să fim la nivelul legislaţiei actuale pentru a ne putea încadra din punct de vedere 
legal cu tot ce avem de făcut.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
Eu sunt foarte documentat şi aşa cum a spus colegul Bitea Nicolae, vă vom întreba 

de acest lucru la fiecare şedinţă până anul viitor  în iunie când punem pariu că situaţia nu 
va fi rezolvată dar vom avea din nou alegeri.   

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Bine domnule Viorel Coifan. Puneţi pariu cu cine vreţi dumneavoastră.  
Domnul Tiberiu Lelescu, aveţi cuvântul. 
 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Domnule preşedinte, pentru că este foarte la modă discuţiile despre Aeroportul 

Cioca şi văd că activitatea aeroportului este cenzurată de unele persoane aş vrea să 
adresez o întrebare nu doar despre aeroportul Cioca cât şi despre terenul de la Covaci, şi 
anume aş vrea să ştiu dacă îndeplinim condiţiile să primim subvenţii pentru acest teren. 
Observ că nu se autorizează pista, ba mai mult crează o serie de discuţii faţă de o situaţie 
care nu ar trebui să dureze atâta timp.  

De asemenea, în numele meu aş dori să transmit tuturor colegilor consilieri 
judeţeni, tuturor angajaţilor consiliului judeţean şi tuturor celor prezenţi sărbători fericite. 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Să înţeleg că vreţi să facem agricultură la Cioca? Atunci arăm pista şi nu o mai 

autorizăm.  
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Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Nu domnule preşedinte.  
 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Şi la Cioca şi la Covaci? 
 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Nu ştiu unde o să vă opriţi cu Cioca pentru că văd că discuţiile încă continua. A fost 

o întrebare pe care v-am adresat-o  pentru că fiind proprietari de terenuri, acum nu ştiu ce 
scrie în cartea funciară… 

 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Rog pe domnul vicepreşedinte Oprea să vă răspundă.  
 
Domnul vicepreşedinte Nicolae Oprea 
Vă deranjează domnule Bitea? 
 
Domnul consilier judeţean Bitea Nicolae 
Nu, dar ştiu că dumneavoastră veţi face o adevărată dezbatere despre terenul de la 

Covaci.  
 
Domnul vicepreşedinte Nicolae Oprea 
Nu, de data aceasta voi fi foarte scurt. Apreciz felicitările de sărbatorile Pascale 

venite din  partea domnului Lelescu  în ultima parte a discursului.   
Cu privire la  prima întrebare vă pot spune că nu poate primi subvenţii deoarece 

consiliul judeţean nu are calitatea de fermier activ. Deci, nu suntem fermieri activi. Ca 
urmare a acestui fapt nu putem încasa noi ca autoritate publică judeţeană aceste 
subvenţii. Pe de altă parte, subvenţiile se dau pentru exploatarea terenului agricol. La 
Covaci, potrivit extractului CF sunt curţi, construcţii şi, prin urmare, astăzi nu putem lua 
aceste subvenţii.  

 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Domnule vicepreşedinte vă rog să mă scuzaţi dacă v-am supărat cu această 

întrebare.  
 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Nu s-a supărat pe dumneavoastră ci pe atitudinea unor colegi.  
Dau cuvântul domnului consilier judeţean Bojin Mihăiţă 
 
 
Domnul consilier judeţean Bojin Mihăiţă 
Domnule preşedinte, stimaţi colegi, aş vrea să vă adresez o mulţumire din partea 

domnului Ionel Tuţac dar şi din partea mea în ceea ce priveşte parteneriatul pe care 
consiliul judeţean l-a avut cu privire la muzeul bibliilor. Mărturisesc că a fost o placere să 
văd că au fost peste 5000 de vizitatori din toate colţurile lumii, Europa, Canada, America. 
Vă mulţumesc dumneavoastră şi colegilor care au participat la deschiderea acestui 
muzeu. A fost şi Prea Sfiinţia Sa Mitropolitul Banatului şi le mulţumesc pentru exemplarele 
deosebite pe care le-au adus şi care au avut o vechime de peste 400 ani.  

Mulţumesc presei care a relatat în mod plăcut evenimentul respective. Vă anunţ 
prelungirea cu încă 7 zile a termenului  stabilit iniţial .  
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Pentru toate acestea vă mulţumim şi aş vrea să lansez o provocare în ceea ce 
priveşte colaborarea noastră pe viitor în sensul de a avea pe o perioadă mai lungă muzeul 
respectiv pentru că în Timişoara sunt peste 2000 de exemplare cu vechime de sute de an 
care merită expuse. 

Domnule preşedinte, recunosc că la început am fost suspicios în ce priveşte ziarul 
judeţului. Vă mulţumesc că a fost preluat aşa cum a fost scris şi nu a fost cenzurat articolul 
pe care l-am scris şi care nu are nimic de a face cu politica, cu administraţia ci doar cu 
sărbătoarea pe care o aşteptăm.. Apreciez şi vă mulţumesc pentru acest fapt.  

Vă transmit şi eu Hristos a Înviat tuturor şi Sărbători fericite! 
 
Domnul preşedinte Călin Ionel Dobra 
Vă mulţumesc şi eu şi vă transmit aceleaşi urări.  
Domnule Viorel Coifan vă rog să ne respectăm colegii,  pentru că, pentru unii dintre 

noi, a fost deja  Sărbătoarea Pascală.  
Vă doresc şi eu tuturor Sărbători fericite.  
Dacă nu mai sunt alte discuţii, dată fiind epuizarea ordinei de zi, declar închise 

lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Timis.  
 
 
 

 
          PREŞEDINTE                       SECRETAR AL JUDEŢULUI TIMIŞ, 

       Călin Ionel Dobra                                Ioan Dănuţ ARDELEAN 
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